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Protokół z posiedzenia Rady Dydaktycznej Wydziału Nauk Ekonomicznych 

Uniwersytetu Warszawskiego  
 

z dn. 11 września 2024 r. 
 

Posiedzenie Rady Dydaktycznej w dniu 11 września 2024 r. zaplanowane 

zostało w formie spotkania on-line na godz. 13:15. Odbyło się ono w wyznaczonym 

dniu oraz godzinie na platformie Zoom. Spotkaniu przewodniczyła Prodziekan ds. 

studenckich dr Dominika Gadowska-dos Santos. 

Przed posiedzeniem członkom Rady Dydaktycznej przesłano projekt uchwały w 

sprawie szczegółowych zasad korzystania z narzędzi sztucznej inteligencji w procesie 

kształcenia, projekt uchwały w sprawie utworzenia studiów wspólnych prowadzonych 

z partnerem zagranicznym European Environmental Economics and Policy, agendę 

spotkania oraz protokół z poprzedniego posiedzenia.  

Z posiedzenia Rady Dydaktycznej w dniu 11 września 2024 r. zostało 

sporządzone nagranie dla celów przygotowania protokołu. Zgody na nagranie udzielili 

wszyscy uczestnicy posiedzenia.  

 

Na posiedzeniu nieobecni byli: 

- prof. dr hab. Janusz Kudła 

- dr Paweł Sakowski 
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Agenda posiedzenia: 

1.   Przyjęcie porządku obrad 

2.   Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 

3.   Informacje KJD 

4.   Utworzenie kierunku studiów wspólnych prowadzonych z partnerem zagranicznym  

     European Environmental Economics and Policy 

5.   Nostryfikacja dyplomu p. Oleksandra Bakakina 

6. Wytyczne dotyczące korzystania z narzędzi sztucznej inteligencji w procesie 

kształcenia - dyskusja 

7.  Sprawy różne 

 

Ad 1. 
Głos w sprawie przyjęcia porządku obrad oddało 16 osób. Wszystkie głosy były 

głosami za przyjęciem porządku. Nikt nie głosował przeciw. Porządek obrad przyjęto. 

 

Ad 2. 
Przed posiedzeniem protokół został wysłany do wszystkich uczestników drogą 

mailową. Głos w sprawie przyjęcia protokołu oddało 17 osób. Nikt nie głosował 

przeciw. Głosu nie oddało dwóch uczestników. Protokół przyjęto. 

 

Ad 3. 
 Następnie Prodziekan dr Dominika Gadowska-dos Santos przeszła do punktu 

trzeciego czyli informacji KJD. 

• 2 sierpnia 2024 otrzymaliśmy wiadomość o podpisaniu umowy o podwójnym 

dyplomie na programie Data Science and Business Analytics z Università Degli 

Studi Di Milano 

• Erasmus Mundus – wniosek Wydziału dotyczący uruchomienia studiów 

wspólnych European Environmental Economics and Policy uzyskał pozytywną 

ocenę, co oznacza uruchomienie procedury formalnego utworzenia nowego 

kierunku studiów na WNE 
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• 28 sierpnia 2024 – odbyło się spotkanie dotyczące możliwości nawiązania 

współpracy z Sejong University z Korei Południowej 

• 5 września 2024 – odbyło się spotkanie dotyczące możliwości poszerzenia 

współpracy z Centrum Usług Wspólnych Citi 

• na 16 września 2024 zaplanowano spotkanie dotyczące współpracy z 

Międzynarodowym Funduszem Walutowym 

• Ważne daty dotyczące rozpoczęcia roku akademickiego to: 

30 września 2024 – dzień adaptacyjny dla studentów rozpoczynających na 

WNE studia w języku polskim 

1 października 2024 – inauguracja roku akademickiego UW / dzień adaptacyjny 

dla studentów rozpoczynających na WNE studia w języku angielskim 

2 października 2024 – inauguracja roku akademickiego WNE 

3 października 2024 – rozpoczęcie zajęć dydaktycznych na WNE 

 

Głos w dyskusji zabrały kolejno: 

          - dr Katarzyna Peryt-Kowalska 

          - dr Dominika Gadowska-dos Santos 

 

Ad 4. 
W kolejnym punkcie Prodziekan dr Dominika Gadowska-dos Santos poruszyła 

kwestię utworzenia kierunku studiów wspólnych prowadzonych z partnerem 

zagranicznym European Environmental Economics and Policy. Od 2023 roku w 

ramach konsorcjum projektowego z uniwersytetami w Heidelbergu, Mediolanie, 

Kopenhadze i Pradze trwały prace nad projektem studiów wspólnych European 

Environmental Economics and Policy. W dniu 13 grudnia 2023 roku Rada Dydaktyczna 

WNE przyjęła uchwałę zawierającą koncepcję kształcenia na kierunku European 

Environmental Economics and Policy. Wniosek, który został złożony w UE wczesną 

wiosną uzyskał pozytywną ocenę i przystępujemy tym samym do realizacji projektu. 
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Pierwszym krokiem jest podjęcie uchwały dotyczącej utworzenia studiów wspólnych 

na kierunku European Environmental Economics and Policy. 

 

Głos w dyskusji zabrali kolejno: 

 - dr Katarzyna Peryt-Kowalska 

           - dr Dominika Gadowska-dos Santos 

 

Podczas posiedzenia odbyło się głosowanie dotyczące utworzenia kierunku 

studiów wspólnych prowadzonych z partnerem zagranicznym European 

Environmental Economics and Policy. Głos w sprawie oddało 18 osób. Wszystkie 

głosy były głosami za utworzeniem kierunku studiów wspólnych prowadzonych z 

partnerem zagranicznym European Environmental Economics and Policy. Nikt nie 

głosował przeciw.  

 

 

Ad 5. 
W kolejnym punkcie Prodziekan dr Dominika Gadowska-dos Santos poruszyła kwestię 

nostryfikacji dyplomu ukończenia studiów pana Oleksandra Bakakina. 

Biorąc pod uwagę okres wakacyjny została zaproponowana dwuosobowa komisja 

zajmująca się wnioskiem nostryfikacyjnym, w składzie: dr Dominika Gadowska-dos 

Santos oraz prof. ucz. dr hab. Anna Białek-Jaworska.  

Dr Dominika Gadowska-dos Santos przedstawiła zakres otrzymanej dokumentacji w 

sprawie. Do nostryfikacji przedstawiono dyplom ukończenia studiów magisterskich 

wydany przez Doniecki Uniwersytet Narodowy (dyplom specjalisty). Pan Oleksandr 

Bakakin otrzymał pełne wykształcenie wyższe w specjalności: finansów i kredytów i 

uzyskał kwalifikacje magistra z finansów i kredytów. Program trwających rok studiów 

stacjonarnych obejmował wiele przedmiotów oraz godzin. Dodatkowo Pan Bakakin 

przedstawił potwierdzenie ukończenia wcześniej czteroletnich studiów licencjackich w 

trybie stacjonarnym na tym samym kierunku studiów.  



 
 
___________________________________________________________________________ 

5 
 

 

Pani dr hab. prof. ucz. Anna Białek-Jaworska, która dokonała szczegółowej analizy 

przedmiotów oraz liczby godzin podczas trwania studiów magisterskich oraz 

licencjackich przez p. Oleksandra Bakakina, przedstawiła pozytywną opinię w sprawie. 

Następnie odbyło się głosowanie dotyczące nostryfikacji dyplomu p. O. 

Bakakina. Głos oddało 17 osób. Wszyscy zagłosowali za wydaniem pozytywnej opinii 

w sprawie nostryfikacji dyplomu. 

 

 

Ad 6. 
W kolejnym punkcie Prodziekan dr Dominika Gadowska-dos Santos poruszyła 

kwestię wytycznych dotyczących korzystania z narzędzi sztucznej inteligencji w 

procesie kształcenia. Kontynuowano dyskusję z poprzedniej Rady Dydaktycznej nt. 

doprecyzowania przepisów zawartych Uchwale nr 98 URK poprzez przyjęcie 

dodatkowych przepisów szczegółowych dla WNE. Przed posiedzeniem do wszystkich 

uczestników został wysłany drogą mailową projekt uchwały w sprawie. Została 

przedstawiona propozycja korekty par. 3 zgłoszona przez prof. ucz. dr hab. Renatę 

Gabryelczyk. 

 

Głos w dyskusji zabrali kolejno: 

- dr hab. Renata Gabryelczyk, prof. ucz. 

- dr Dominika Gadowska-dos Santos 

- dr hab. Leszek Wincenciak, prof. ucz. 

- dr Przemysław Kusztelak, prof. ucz. 

- dr hab. Anna Białek- Jaworska, prof. ucz. 

- dr Dagmara Mycielska 

 

Następnie odbyło się głosowanie. Głos w sprawie przyjęcia uchwały oddało 15 osób. 

Nikt nie głosował przeciw. Jedna osoba wstrzymała się od głosu. 
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Ad 7. 
W ramach spraw różnych poruszono kwestie: 

    - dodatkowych zajęć (potencjalnie) WK  

    - ścieżek edukacyjnych 

 

 

Głos w dyskusji zabrali kolejno: 

  - dr Marcin Chlebus 

- dr Dominika Gadowska-dos Santos 

- dr Przemysław Kusztelak, prof. ucz. 

- dr hab. Anna Białek- Jaworska, prof. ucz. 

- dr hab. Agnieszka Kopańska 

- dr Dagmara Mycielska 

- dr Katarzyna Peryt-Kowalska 

 

Na tym posiedzenie Rady Dydaktycznej zostało zakończone. Kolejne 

posiedzenie zaplanowano w formie on-line na dzień 16 października 2024 roku, na 

godzinę 13:15. 

 

 

/ Protokół sporządziła Monika Rybkowska / 


